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Referat fra d. 25/11-19 
 
Deltagere: Joen, AG, Flemming, Steffen, Louisa, Lean, Steve 
Fraværende: Anders, Innocent, Rene 
 
Dagsorden: 
 

• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 
o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmødet 

 
Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato:15/1-19  Tid: 19.00  Sted: Muldager 4 
 

Emner Opgaver / resultater 
Indsigelser til forrige møde ingen 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
Kasseren var fraværende derfor ingen opdatering 
 
Hjemmeside: 
Intet nyt 
 
Overdragelsesforretning: 
Løbende diskussion om kantsten og asfalt ved Gårdager. 
 
Grønne områder: 
Træer mellem Nordager og Grimsager er blevet bestilt og betalt 
Der er modtaget tilbud på plantning af hæk mellem legepladsen og 
Vestergårdager. 
 
Legeplads: 
Der er modtaget nyt tilbud gynger og svævebane modtaget fra Lekolar. 
Der er fundet nye puljer som vi kan søge om midler. 
 
Sneberedskab:  
Kører på kontrakt 
 
Festudvalg: 
Intet nyt 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

Spørgsmål omkring støjhøj ved legeplads, samt kantsten på Gårdager. 
Gartneren har informeret om opstart af beplantning 

Any Other Business 
Evt: 
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Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 


